
Drugi raport, który ma powstać będzie dotyczyć leków o wysokiej skuteczności klinicznej, 

które w Polsce nie są finansowane ze środków publicznych. To się łączy ze zleceniem, które 

wystawiłem na wypracowanie „onkoindeksu”, o którym rozmawialiśmy podczas czerwcowej 

debaty CowZdrowiu.pl. Lista ta ma dotyczyć pokrycia refundacją w Polsce wytycznych 

europejskich. Oczywiście to dotyczyło tylko onkologii. Na początku były tylko takie plany, ale 

ustawa Funduszu Medycznym ten zakres poszerzyła.”

https://cowzdrowiu.pl/aktualnosci/post/sgadomski-o-horizon-scanning-patomorfologach-hemofilii-i-raku-pluca
https://cowzdrowiu.pl/aktualnosci/post/sgadomski-o-horizon-scanning-patomorfologach-hemofilii-i-raku-pluca
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